
Varför gillar folk Smaklösa? 

Jag är folklivsforskare och håller på med en undersökning om musikgruppen Smaklösa.  

Deras historia började 1973 med att några skolpojkar från Visby satte ihop ett band och 

började spela. 

Det gjorde många på den tiden, men de flesta band blev kortlivade och upplöstes ganska snart. 

Det gjorde inte Smaklösa. De bara fortsatte och fortsatte och fortsatte och 47 år senare spelar 

de fortfarande! 

Jag vill få reda på vad det är som skiljer Smaklösa från alla andra band.  

Varför gillar folk Smaklösa? Vad tror du?  

Jag blir glad om du skickar mig ett mejl och berättar! 
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